

Ref. No.: 2022/03/TB/076
31 March 2022

Ordinary and Extraordinary General Meetings of Ahli United Bank B.S.C.

To: Bahrain Bourse

Ahli United Bank B.S.C. ("AUB") would like to inform its shareholders and all other relevant persons that the required quorum for the Ordinary and Extraordinary General Meetings which were scheduled to be held today, 31 March 2022 at 11:00 a.m. was not achieved as the quorum reached 48.27%. Accordingly, the second meetings will be held electronically (Zoom) on Thursday, 7 April 2022 at 11:00 a.m. as mentioned in the previous invitation published on 9 March 2022.

Given the postponement of the Ordinary and Extraordinary General Meetings until Thursday, 7 April 2022, the following updated key dates are to be taken note of:

Event	Date*
General Meeting Date (Shareholders' approval date)	7 April 2022
Cum-Dividend Date (Last day of trading with entitlement to dividends)	10 April 2022
Ex-Dividend Date (First day of trading without entitlement to dividends)	11 April 2022
Record Date for shares listed in the Bahrain Bourse (The Day on which all shareholders whose names are on the share register will be entitled to dividends)	12 April 2022
Record Date for shares listed in the Boursa Kuwait (The Day on which all shareholders whose names are on the share register will be entitled to dividends)	13 April 2022
Payment Date (The Day on which the dividends will be paid to the entitled shareholders)	25 April 2022

*the dates are subject to the required quorum being met on the meeting date.

اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية للبنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

السادة/ بورصة البحرين

يؤد البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("البنك") إعلام السادة المساهمين وكافة الأشخاص ذوي الصلة، بأنه لم يتم اكتمال النصاب القانوني المطلوب لانعقاد اجتماعي الجمعية العامة العادية وغير العادية للبنك والمقرر عقدهما اليوم، الموافق 31 مارس 2022م عند الساعة الحادية عشرة (11:00) صباحاً، حيث بلغ النصاب 48.27%، وعليه، سوف يعقد الاجتماع الثاني في يوم الخميس، الموافق 7 أبريل 2022م إلكترونياً (Zoom) في تمام الساعة الحادية عشرة (11:00) صباحاً، كما تم بيانه في الدعوة السابقة التي تم نشرها بتاريخ 9 مارس 2022م.

Ahli United Bank (B.S.C)

Head Office:

Bldg. 2495 Road 2832 Al Seef District 428

P.O. Box 2424, Manama, Kingdom of Bahrain

Telephone: (+973) 17 585 858

Facsimile : (+973) 17 580 569

info@ahliunited.com

البنك الأهلي المتحد (ش.م.ب.)

المكتب الرئيسي:

مينى ٢٤٩٥ طريق ٢٨٣٢ ضاحية السيف ٤٢٨

ص. ب. : ٢٤٢٤، المنامة، مملكة البحرين

هاتف : ١٧٥٨٥٨٥٨ (+٩٧٣)

فاكس : ١٧٥٨٠٥٦٩ (+٩٧٣)



info@ahliunited.com

www.ahliunited.com

ونظرا لتأجيل اجتماعي الجمعية العامة العادية وغير العادية إلى يوم الخميس، الموافق 7 أبريل 2022م، يجب الأخذ في الاعتبار التواريخ الرئيسية المحدثة أدناه:

التاريخ*	الحدث
7 أبريل 2022م	تاريخ اجتماع الجمعية العامة (تاريخ موافقة المساهمين)
10 أبريل 2022م	آخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح (آخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح، ليتم تعيين اسم المساهم في سجل الأسهم يوم الاستحقاق)
11 أبريل 2022م	تاريخ تداول السهم بدون استحقاق (أول يوم تداول بدون استحقاق للأرباح)
12 أبريل 2022م	يوم الاستحقاق بالنسبة للأسهم المقيدة في سجل بورصة البحرين (المساهمون المقيد أسمائهم في سجل الأسهم في هذا التاريخ لهم الحق في الحصول على الأرباح)
13 أبريل 2022م	يوم الاستحقاق بالنسبة للأسهم المقيدة في سجل بورصة الكويت (المساهمون المقيد أسمائهم في سجل الأسهم في هذا التاريخ لهم الحق في الحصول على الأرباح)
25 أبريل 2022م	يوم الدفع (اليوم الذي سيتم فيه توزيع الأرباح على المساهمين المستحقين)

*التواريخ خاضعة لاكتمال النصاب القانوني المطلوب في الموعد المحدد.

Name	Tom Blackwell	توم بلاكويل	الإسم
Title	Group Corporate Secretary & Head of Legal and Corporate Affairs of Ahli United Bank B.S.C.	أمين سر مجلس الإدارة ورئيس الشؤون القانونية والمؤسسية لمجموعة البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.	المسمى الوظيفي
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع	
			

Copy to:

Director, Capital Markets Supervision Directorate - CBB

Director, Retail Banking Supervision Directorate - CBB

نسخة إلى:

مدير إدارة مراقبة أسواق المال - مصرف البحرين المركزي.

مدير إدارة مراقبة مصارف قطاع التجزئة - مصرف البحرين المركزي.

Ref. No.: 2022/03/TB/077
31 March 2022

Chief Executive Officer
Boursa Kuwait
State of Kuwait

السيد الفاضل/ الرئيس التنفيذي لبورصة الكويت
المحترم
بورصة الكويت
دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

Ordinary and Extraordinary General Meetings of Ahli United Bank B.S.C.

Ahli United Bank B.S.C. ("AUB") would like to inform its shareholders and all other relevant persons that the required quorum for the Ordinary and Extraordinary General Meetings which were scheduled to be held today, 31 March 2022 at 11:00 a.m. was not achieved as the quorum reached 48.27%. Accordingly, the second meetings will be held electronically (Zoom) on Thursday, 7 April 2022 at 11:00 a.m. as mentioned in the previous invitation published on 9 March 2022.

Given the postponement of the Ordinary and Extraordinary General Meetings until Thursday, 7 April 2022, the following updated key dates are to be taken note of:

Event	Date*
General Meeting Date (Shareholders' approval date)	7 April 2022
Cum-Dividend Date (Last day of trading with entitlement to dividends)	10 April 2022
Ex-Dividend Date (First day of trading without entitlement to dividends)	11 April 2022
Record Date for shares listed in the Bahrain Bourse (The Day on which all shareholders whose names are on the share register will be entitled to dividends)	12 April 2022
Record Date for shares listed in the Boursa Kuwait (The Day on which all shareholders whose names are on the share register will be entitled to dividends)	13 April 2022
Payment Date (The Day on which the dividends will be paid to the entitled shareholders)	25 April 2022

*the dates are subject to the required quorum being met on the meeting date.

اجتماع الجمعية العامة العادية وغير العادية للبنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

يود البنك الأهلي المتحد ش.م.ب. ("البنك") إعلام السادة المساهمين وكافة الأشخاص ذوي الصلة، بأنه لم يتم اكتمال النصاب القانوني المطلوب لانعقاد اجتماعي الجمعية العامة العادية وغير العادية للبنك والمقرر عقدهما اليوم، الموافق 31 مارس 2022م عند الساعة الحادية عشرة (11:00) صباحاً، حيث بلغ النصاب 48.27%، وعليه، سوف يعقد الاجتماع الثاني في يوم الخميس، الموافق 7 أبريل 2022م الكترونياً (Zoom) في تمام الساعة الحادية عشرة (11:00) صباحاً، كما تم بيانه في الدعوة السابقة التي تم نشرها بتاريخ 9 مارس 2022م.

Ahli United Bank (B.S.C)
Head Office:
Bldg. 2495 Road 2832 Al Seef District 428
P.O. Box 2424, Manama, Kingdom of Bahrain
Telephone: (+973) 17 585 858
Facsimile : (+973) 17 580 569
info@ahliunited.com

البنك الأهلي المتحد (ش.م.ب.)
المكتب الرئيسي:
مبنى ٢٤٩٥ طريق ٢٨٣٢ ضاحية السيف ٤٢٨
ص.ب : ٢٤٢٤، المنامة، مملكة البحرين
هاتف : ١٧٥٨٥٨٥٨ (+٩٧٣)
فاكس : ١٧٥٨٠٥٦٩ (+٩٧٣)
info@ahliunited.com

www.ahliunited.com

ونظراً لتأجيل اجتماعي الجمعية العامة العادية وغير العادية إلى يوم الخميس، الموافق 7 أبريل 2022م، يجب الأخذ في الاعتبار التواريخ الرئيسية المحدثة أدناه:

التاريخ*	الحدث
7 أبريل 2022م	تاريخ اجتماع الجمعية العامة (تاريخ موافقة المساهمين)
10 أبريل 2022م	آخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح (آخر يوم تداول لاستحقاق الأرباح، ليتم تقييد اسم المساهم في سجل الأسهم يوم الاستحقاق)
11 أبريل 2022م	تاريخ تداول السهم بدون استحقاق (أول يوم تداول بدون استحقاق للأرباح)
12 أبريل 2022م	يوم الاستحقاق بالنسبة للأسهم المقيدة في سجل بورصة البحرين (المساهمون المقيد أسمائهم في سجل الأسهم في هذا التاريخ لهم الحق في الحصول على الأرباح)
13 أبريل 2022م	يوم الاستحقاق بالنسبة للأسهم المقيدة في سجل بورصة الكويت (المساهمون المقيد أسمائهم في سجل الأسهم في هذا التاريخ لهم الحق في الحصول على الأرباح)
25 أبريل 2022م	يوم الدفع (اليوم الذي سيتم فيه توزيع الأرباح على المساهمين المستحقين)

*التواريخ خاضعة لإكمال النصاب القانوني المطلوب في الموعد المحدد.

Yours Sincerely,

For Ahli United Bank B.S.C.



تفضلوا بقبول جزيل الشكر والامتنان

عن/ البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.

Copy to:

Mr. Amro Moharb, CMA – Kuwait

نسخة إلى:

السيد/ عمرو عبدالعزيز محارب المحترم – هيئة أسواق المال – الكويت